
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Referat møte i 

 

Ungdomsrådet 
 
 
 
___________________________________________________________________________ 
 
Møtetid  30. september, kl 16.00 – 18.00 
Møtested  Tønsberg sykehus, møterom CA-E1-028 
___________________________________________________________________________ 
 
 
Til stede:     Forfall: 
Henrikke      Fabian 
Johanne 
Frederikke 
Martina 
Melissa 
 
Fra administrasjon: 
Katrine Svinterud 
Mona Wike 
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Saksliste 
 
 

Saker til behandling 
 

1. Referat fra forrige møte. 
Vedlagt 

 
2. Barne- og ungdomsvennlig sykehus 

 

Hensikten med saken: 
Informere om prosjektet Barne- og ungdomsvennlig sykehus og gi ungdomsrådet 
mulighet til å gi tilbakemeldinger om prosjektet. Tine Falk Taksdal, overlege i 
psykososialt team ved barne- og ungdomsavdelingen og i BUPA ved SiV og Per Albert 
Solheim, fagutviklingssykepleier ved barne- og ungdomspost SiV, kommer for å 
presentere prosjektet. 
 
Bakgrunn 
Barne- og ungdomsvennlig sykehus er et tjenesteinnovasjonsprosjekt med mål om å:  

• Forbedre ivaretagelsen av barn og unge i forbindelse med prosedyrer, 
undersøkelser og behandling på sykehuset 

• Redusere uønsket variasjon; økt involvering, mestring og bedre samhandling 

• Et bedre, mer strukturert og likt tilbud til barn og deres familier i sykehusets 
nedslagsfelt 

 
 

Konklusjon: 
- Presentasjon tas til orientering 
- Ungdomsrådets tilbakemeldinger om prosjektet: 

Ungdomsrådet synes prosjektet er veldig bra og støtter arbeidet som er gjort med 
Kompis og retningslinjer for Trygge barn. 

 
 

3. Ung Arena+ på årets regionale forbedringskonferanse. 
 

Hensikten med saken: 
Oppdatere ungdomsrådet ved å vise presentasjon av Ung Arena+ som ble vist på den 
regionale pasientsikkerhetsukens åpningsdag 16. sept. 
 
Bakgrunn: 
Den regionale pasientsikkerhetsuken ønsket å vise resten av HSØ hvordan Ung 
Arena+ har blitt til og har blitt. De ønsket derfor å lage en kort innføringsfilm om 
prosjektet, med fokus på medvirkning. Filmen vises i møtet. 
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Konklusjon: 
- Det er gøy å se hvor bra tilbudet har vært, og fint at det har vært så stor 

medvirkning fra ungdom.  
- Ungdomsrådet ønsker at tilbudet skal spres til flere kommuner, og synes det er 

bra at det er en plan for å registrere hvor de besøkende kommer fra i dag, for så å 
bruke den informasjonen til å prioritere videre bredding til andre 
Vestfoldkommuner.  

 
 

4. Forberede pasientsikkerhetskonferansen november 
Hensikten med saken: 
Informere ungdomsrådet på status i arbeidet med presentasjon til den nasjonale 
pasientsikkerhetskonferansen og få innspill til innhold.  
 
Bakgrunn: 
Ungdomsrådet på SiV er invitert til å delta med en presentasjon av hvordan rådet 
jobber. Presentasjonen skal inngå i en bolk med temaet: Brukermedvirkning – 
Obligatorisk øvelse eller drivkraft for utvikling av tjenester? 
 
Det er Ungdomsrådets arbeid med overgang fra barn til voksen som, og ikke minst de 
henvendelsene Ungdomsrådet har fått i etterkant av dette arbeidet, som er 
bakgrunnen for å bli invitert til konferansen.  
 
Konklusjon: 
- Forslag om å låne med Kompis, for å illustrere ungdomsrådets bidrag med å få 

Kompis på plass. 
- Det har vært viktig å bruke god tid og holde i saker til det skjer noe.  
- Brukermedvirkning er å mene noe om mye, men det er viktigere å lage prosjekter 

og gi det til dem som vil gjøre en forskjell.  
- Eksempel: Endring fra Barnevennlig til Barne- og ungdomsvennlig behandling. 
- Send gjerne mail til Henrikke eller Johanne hvis dere har flere innspill! 
 
 

5. Møte med ungdomsrådet fra Sykehuset i Telemark, 15. oktober 
 
Hensikten med saken: 
Forberede agenda og innhold til møtet. 
 
Bakgrunn: 
Ungdomsrådet i Telemark inviterte i 2023 Ungdomsrådet i Vestfold til et 
samarbeids/erfaringsutvekslingsmøte. Den 15. oktober er Telemark invitert til 
Vestfold.  
Ungdomsrådet i Telemark har oversendt noen spørsmål de ønsker svar på, og i dette 
møtet legges det frem forslag til svar på disse og agenda for møtet.  
 
1. Har dere jobbet noe med kildesortering på deres sykehus? 
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2. Har dere jobbet noe mer med overganger mellom barn og voksenavd. siden sist møte? På 
forrige fellesmøte var det snakk om en rapport om temaet som dere hadde utformet og skulle 
sende til oss som vi ikke har fått (rettlingslinjene som SiV har lagd). Vi lurte derfor på om dere 
kunne sende den? 
3. Har dere jobbet med tilgjengelighet ved poliklinikker, felles telefontid for alle poliklinikker, 
sms-påminnelser i forkant av time, kvelds-poliklinikk? Hvordan er dette hos dere? 
4. Har dere jobbet noe med barn som pårørende voksenavdeling? 
5. Har dere jobbet noe med psykisk helse hos ungdommer innlagt i somatikken? 
6. Hva er deres erfaring rundt rekruttering av nye medlemmer? 
 

 
Konklusjon: 
- Johanne og Henrikke forbereder svar på spørsmålene fra Telemark. 
- Spørsmål tilbake: 

o Hva har Telemark gjort i forhold til barn i akuttmottaket 
o Hvordan jobber dere, hvordan opplever dere sammensetningen av rådet, 

og hva gjør de voksne hos dere? Møtestruktur, organisering mm. 
- Annen informasjon: 

o Prosjekter i gang 
o Vise filmer: Ung Arena, operasjon, Kompis – se an tiden litt. 

 
 

 
6. Eventuelt 

- Forslag til nytt møte: vise filmer fra operasjonsavdelingen 
- Forslag til sak: Overgang for palliative barn – barn til voksen. 
- Frederikke har vært i møte med Pasient og brukerombudet for tre distrikt: 

(Vestfold/Telemark, Agder) og fortalt om sitt arbeid i ungdomsrådet i kommunen, 
Ung Arena+ og Ungdomsrådet på Sykehuset.  

- Ungdomsrådet er invitert til å holde innlegg om kommunikasjon neste år (mars), 
og også til å ha med en brukerhistorie i oppstartsprogram for nye sykepleiere. 

- Neste ordinære møte: Samvalg og overgang for Spis-pasienter. 
 

- Husk å melde forfall! 


